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P R O T O K Ó Ł   Nr XXV/2020 

z XXV Sesji Rady Gminy w Radziejowicach odbytej w dniu 15.06.2020 r.          

 w Gminnym Centrum Kultury „Powozownia”  w Radziejowicach  

Sesja rozpoczęła się o godz. 1520 i trwała do godz. 1715 . 

Obecni na posiedzeniu radni oraz zaproszeni goście wg załączonej listy obecności.  

  

Ad. 1. 

 Przewodnicząca RG G. Górka otworzyła XXV Sesję Rady Gminy Radziejowice VIII 

kadencji i powitała P. Wójt U. Ciężką, radnych i pracowników Urzędu Gminy.  

 Stwierdziła prawomocność obrad, gdyż na 15 radnych obecnych było 14.  

Następnie poprosiła Wiceprzewodniczącego RG M. Soból  o prowadzenie Sesji .  

Ad. 2. 

Wiceprzewodniczący RG M. Soból przedstawił proponowany porządek obrad Sesji: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Zatwierdzenie proponowanego porządku obrad. 

3. Zatwierdzenie protokołu Nr XXIV/2020. 

4. Informacja Wójta Gminy z pracy w okresie pomiędzy Sesjami oraz informacja z 

realizacji uchwał Rady Gminy za I kwartał 2020r. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2020r.  

6. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu 

Żyrardowskiego. 

7. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie sporządzenia miejscowych 

planów zagospodarowania przestrzennego Gminy  Radziejowice  obejmujących 

fragmenty miejscowości Kuklówka Zarzeczna. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego dla osób, dzieci 

i uczniów objętych wieloletnim programem ,,Posiłek w szkole i w domu” na lata 

2019-2023 oraz zasad zwrotu tych wydatków.  

9. Podjęcie uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie 

Radziejowice, na rok szkolny 2020/2021. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu 

lokalu użytkowego w nieruchomości  położonej przy  ul. Kubickiego 3 w  

Radziejowicach na okres łączny powyżej 3 lat w trybie bezprzetargowym  z 

dotychczasowym najemcą.  

11. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości, 
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na których nie zamieszkują mieszkańcy, a powstają odpady komunalne i jest 

prowadzony określony rodzaj działalności. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości w drodze 

przetargu nieograniczonego. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Gminy Radziejowice Nr 

II/3/2018 z dnia 30.11.2018r. w sprawie powołania Stałych Komisji Rady Gminy 

Radziejowice, ustalenia przedmiotu ich działania i składów osobowych. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działania Wójta Gminy 

Radziejowice.  

15. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji złożonej przez Koalicję Polska 

Wolna od 5G. 

16. Interpelacje i zapytania radnych. 

17. Sprawy różne. 

18. Zakończenie obrad. 

 

W związku z brakiem uwag do przedstawionego proponowanego porządku obrad Sesji RG 

poddał go pod głosowanie.  

W wyniku głosowania, przy obecności 14 radnych: 

- 14 głosami „za” ” (B. Michałowska, B. Kowalski, E. Stępień, G. Górka, P. Dymecki,                           

J. Leczkowska, M. Mrówczyński, M. Soból, M. Bielak, U. Matusiak, Z. Madejczyk,                                     

B. Trzaskowska, J. Borowiec, R. Kuziemski) 

Porządek obrad zatwierdzono. 

 

Ad. 3.  

Wiceprzewodniczący RG M. Soból powiedział, że do protokołu Nr XXIV/2020 nie 

wpłynęły żadne uwagi i poddał go pod głosowanie. 

W wyniku głosowania, przy obecności 14 radnych: 

- 12 głosami „za”  (B. Michałowska, B. Kowalski, G. Górka, P. Dymecki, M. Mrówczyński,            

M. Soból, M. Bielak, U. Matusiak, Z. Madejczyk, B. Trzaskowska, J. Borowiec, R. Kuziemski) 

- 2 głosami „wstrzymującymi się” (E. Stępień  J. Leczkowska) 

Protokół Nr XXIV/2020 zatwierdzono  

 

Ad. 4.  

 Wójt Gminy U. Ciężka nawiązując do  jubileuszu samorządu terytorialnego 

poinformowała, że  27 maja 2020 roku obchodziliśmy trzydziestą rocznicę wyborów do rad 

gmin, które były pierwszymi od ponad półwiecza wolnymi wyborami w Polsce i stanowiły 

początek wielkiego dzieła odbudowy demokratycznego ustroju naszego państwa. Odrodzona 

samorządność to jeden z największych sukcesów przemian, które zaszły w naszym kraju na 
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przestrzeni ostatnich dziesięcioleci. Przemiana ta uwolniła olbrzymie pokłady obywatelskiej 

energii Polaków i pozwoliła lokalnym wspólnotom współuczestniczyć, a co najważniejsze - 

współdecydować w sprawach publicznych. Nie byłoby nowoczesnej wolnej Polski bez rozwoju 

samorządności. Droga do niej rozpoczęła się w sierpniu 1980 roku, kiedy to na I Zjeździe NSZZ 

„Solidarność  uchwalono program „Samorządna Rzeczpospolita”, który stal się swoistym 

manifestem programowym i zapowiedzią przyszłych zmian. Wola obywateli wyrażona w 

wyborach 4 czerwca 1989 roku otworzyła drogę do wolnych wyborów samorządowych. Warto 

zaznaczyć, że inicjatorem ustawy o samorządzie terytorialnym, uchwalonej 8 marca 1990 roku 

był odrodzony po wyborach czerwcowych - Senat RP. Reforma samorządowa była też jednym 

z kluczowych elementów zapowiedzianego przez premiera Tadeusza Mazowieckiego „powrotu 

do Europy”. W przeddzień pierwszych wolnych wyborów samorządowych zwrócił się on do 

rodaków z przesłaniem: „Rzeczpospolita lokalna przechodzi w ręce społeczności, które ją 

zamieszkują. Będzie ona taka, jaką one same potrafią stworzyć”. I tak oto 27 maja 1990 roku, 

po raz pierwszy w powojennej Polsce, obywatele mogli zdecydować, kto będzie ich 

reprezentantem w gminie, a w kolejnych latach, w kolejnych wyborach, także na wyższych 

szczeblach administracji samorządowej (powiat, województwo). Po latach niebytu - odrodzony 

na prawdziwie demokratycznych podstawach - Samorząd Terytorialny - stał się miejscem 

mądrze zagospodarowanej wolności i trwałym elementem polskiego ustroju. Z okazji 

przypadającego 27 maja - Dnia Samorządowca - wszystkim pracownikom samorządu 

terytorialnego składaliśmy najserdeczniejsze życzenia i podziękowania za pracę dla naszego 

wspólnego dobra i rozwoju naszych małych ojczyzn. Szczególnie ciepło pozdrawiamy byłych 

i obecnych Radnych Gminy Radziejowice, byłych i obecnych Wójtów oraz wszystkich 

pracowników administracji samorządowej Gminy Radziejowice. 

Następnie Pani Wójt złożyła informację z pracy w okresie pomiędzy Sesjami. 

Wiceprzewodniczący RG M. Soból podziękował P. Wójt za przemówienie. 

 

Ad. 5.  

Wiceprzewodniczący RG M. Soból przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany 

uchwały budżetowej na 2020r.  

Radny P. Dymecki w związku z otrzymaną informacją na maila, po posiedzeniu Komisji 

Wspólnej w dniu 08.06.2020r. dotyczącą budowy oświetlenia ulicznego w miejscowości 

Korytów A ul. Jaśminowa, iż  zlokalizowana jest  w dz. nr. ewid. 131/15,  działka jest 

własnością Gminy Radziejowice, zgodnie z decyzją podziałową, poprosił o bliższą  informację 

nt. wydanej decyzji. 

 P. Wójt U. Ciężka odpowiedziała, że jest to decyzja podziałowa z dnia 10.07.2002 znak:                         

RGK 7413/31/2002.  

Wiceprzewodniczący RG M. Soból w związku z brakiem pytań  poddał pod 

głosowanie w/w projekt uchwały.  

W wyniku głosowania, przy obecności 14 radnych: 
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- 13 głosami „za”(B. Michałowska, B. Kowalski, G. Górka, , M. Mrówczyński,  M. Soból,                  

M. Bielak, U. Matusiak, Z. Madejczyk, B. Trzaskowska, J. Borowiec, R. Kuziemski, E. Stępień  

J. Leczkowska) 

- 1 głosem „wstrzymującym się” (P. Dymecki) 

Uchwałę zatwierdzono (uchwała Nr XXV/189/2020 w załączeniu)  

 

Ad. 6.  

Wiceprzewodniczący RG M. Soból przedstawił projekt uchwały w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej dla Powiatu Żyrardowskiego. 

W związku z brakiem uwag, poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały.  

W wyniku głosowania, przy obecności 14 radnych: 

- 14 głosami „za”(B. Michałowska, B. Kowalski, G. Górka, , M. Mrówczyński,  M. Soból,                  

M. Bielak, U. Matusiak, Z. Madejczyk, B. Trzaskowska, J. Borowiec, R. Kuziemski, E. Stępień  

J. Leczkowska, P. Dymecki) 

Uchwałę zatwierdzono (uchwała Nr XXV/190/2020 w załączeniu)  

 

Ad. 7.  

Wiceprzewodniczący RG M. Soból przedstawił projekt uchwały w sprawie 

sporządzenia miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego Gminy  Radziejowice  

obejmujących fragmenty miejscowości Kuklówka Zarzeczna. Następnie zapytał czy radni mają 

uwagi do projektu uchwały. Uwag nie zgłoszono, więc poddał go pod głosowanie.  

W wyniku głosowania, przy obecności 14 radnych: 

- 14 głosami „za”(B. Michałowska, B. Kowalski, G. Górka, , M. Mrówczyński,  M. Soból,                  

M. Bielak, U. Matusiak, Z. Madejczyk, B. Trzaskowska, J. Borowiec, R. Kuziemski, E. Stępień  

J. Leczkowska, P. Dymecki) 

Uchwałę zatwierdzono (uchwała Nr XXV/191/2020 w załączeniu)  

 

Ad. 8.  

Wiceprzewodniczący RG M. Soból przedstawił projekt uchwały w sprawie 

podwyższenia kryterium dochodowego dla osób, dzieci i uczniów objętych wieloletnim 

programem ,,Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019-2023 oraz zasad zwrotu tych wydatków. 

Następnie zapytał czy radni mają uwagi do projektu uchwały. Uwag nie zgłoszono, więc 

poddał go pod głosowanie. 

W wyniku głosowania, przy obecności 14 radnych: 
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- 13 głosami „za”(B. Michałowska, G. Górka, , M. Mrówczyński,  M. Soból,  M. Bielak,                    

U. Matusiak, Z. Madejczyk, B. Trzaskowska, J. Borowiec, R. Kuziemski, E. Stępień,                               

J. Leczkowska, P. Dymecki) 

- 1 głosem „wstrzymującym się” (B. Kowalski) 

Uchwałę zatwierdzono (uchwała Nr XXV/192/2020 w załączeniu)  

 

Ad. 9.  

Wiceprzewodniczący RG M. Soból przedstawił projekt uchwały w sprawie określenia 

średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Radziejowice, na rok szkolny 2020/2021. 

Następnie zapytał czy radni mają uwagi do projektu uchwały. Uwag nie zgłoszono, więc 

poddał go pod głosowanie. 

W wyniku głosowania, przy obecności 14 radnych: 

- 13 głosami „za”(B. Michałowska, G. Górka, , M. Mrówczyński,  M. Soból, M. Bielak,                     

U. Matusiak, Z. Madejczyk, B. Trzaskowska, J. Borowiec, R. Kuziemski, E. Stępień,                            

J. Leczkowska, P. Dymecki) 

- 1 głosem „przeciw” (B. Kowalski) 

Uchwałę zatwierdzono (uchwała Nr XXV/193/2020 w załączeniu)  

 

Ad. 10. 

Wiceprzewodniczący RG M. Soból przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu lokalu użytkowego w nieruchomości  położonej przy  

ul. Kubickiego 3 w  Radziejowicach na okres łączny powyżej 3 lat w trybie bezprzetargowym  

z dotychczasowym najemcą. 

Radny B. Dymecki zgłosił poprawkę do projektu uchwały w § 1 .1.    

„Wyraża się zgodę na zawarcie w trybie bezprzetargowym kolejnej umowy najmu lokalu użytkowego 

o powierzchni 38,02  m. kw. usytuowanego na parterze budynku na nieruchomości położonej przy ulicy 

Kubickiego 3 B (zamiast Kubickiego 3) w Radziejowicach, oznaczonej jako działka ewidencyjna nr 

166/3 (zamiast nr 162/3).  

Po sprawdzeniu w/w danych w Urzędzie  Gminy Wiceprzewodniczący RG M. Soból odczytał  

projekt uchwały ze zgłoszoną poprawką przez radnego P. Dymeckiego i poddał go pod 

głosowanie.  

W wyniku głosowania, przy obecności 14 radnych: 

- 14 głosami „za”(B. Michałowska, B. Kowalski, G. Górka, , M. Mrówczyński,  M. Soból,                  

M. Bielak, U. Matusiak, Z. Madejczyk, B. Trzaskowska, J. Borowiec, R. Kuziemski, E. Stępień  

J. Leczkowska, P. Dymecki) 
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Uchwałę zatwierdzono (uchwała Nr XXV/194/2020 w załączeniu)  

 

Ad. 11. 

Wiceprzewodniczący RG M. Soból przedstawił projekt uchwały w sprawie określenia 

wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej 

przez właścicieli nieruchomości, na których nie zamieszkują mieszkańcy, a powstają odpady 

komunalne i jest prowadzony określony rodzaj działalności. Następnie zapytał czy radni mają 

uwagi do projektu uchwały. Uwag nie zgłoszono, więc poddał go pod głosowanie. 

W wyniku głosowania, przy obecności 14 radnych: 

- 11 głosami „za”(B. Michałowska, B. Kowalski, G. Górka, , M. Mrówczyński,  M. Soból,                  

M. Bielak, U. Matusiak, Z. Madejczyk, B. Trzaskowska, J. Borowiec, R. Kuziemski) 

- 3 głosami „wstrzymującymi się” (E. Stępień  J. Leczkowska, P. Dymecki) 

Uchwałę zatwierdzono (uchwała Nr XXV/195/2020 w załączeniu)  

 

Ad. 12.  

Wiceprzewodniczący RG M. Soból przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na zbycie nieruchomości w drodze przetargu nieograniczonego. 

Następnie poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały.  

W wyniku głosowania, przy obecności 14 radnych: 

- 14 głosami „za”(B. Michałowska, B. Kowalski, G. Górka, M. Mrówczyński,  M. Soból,                  

M. Bielak, U. Matusiak, Z. Madejczyk, B. Trzaskowska, J. Borowiec, R. Kuziemski, E. Stępień  

J. Leczkowska, P. Dymecki) 

Uchwałę zatwierdzono (uchwała Nr XXV/196/2020 w załączeniu)  

 

Ad. 13.  

Wiceprzewodniczący RG M. Soból przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany 

uchwały Rady Gminy Radziejowice Nr II/3/2018 z dnia 30.11.2018r. w sprawie powołania 

Stałych Komisji Rady Gminy Radziejowice, ustalenia przedmiotu ich działania i składów 

osobowych. 

Radny B. Kowalski stwierdził, że ma wątpliwości co do  zwiększenia ilości radnych w 

Komisji Budżetu, Mienia Komunalnego i Rozwoju Gospodarczego.  

Następnie radny P. Dymecki zgłosił poprawkę do projektu uchwały polegającą na 

wprowadzeniu zapisu b) w pkt 2 Komisja Rolnictwa, Ochrony Środowiska, Handlu i Usług: - 
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w ppkt 3 w miejsce Jacka Krawczyńskiego (wygaśnięcie mandatu z powodu pisemnego 

zrzeczenia się mandatu) powołuje się radnego Pawła Dymeckiego. 

Radny B. Kowalski stwierdził, że można by było wprowadzić zmiany redakcyjne do 

projektu uchwały polegające na przytoczeniu pełnych składów Komisji.   

Przewodnicząca RG G. Górka odczytała projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały 

Rady Gminy Radziejowice Nr II/3/2018 z dnia 30.11.2018r. w sprawie powołania Stałych 

Komisji Rady Gminy Radziejowice, ustalenia przedmiotu ich działania i składów osobowych 

ze zgłoszona poprawką.  

Następnie Wiceprzewodniczący RG M. Soból poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały z 

poprawką.  

W wyniku głosowania, przy obecności 14 radnych: 

- 13 głosami „za”(B. Michałowska, G. Górka, , M. Mrówczyński,  M. Soból, M. Bielak,                     

U. Matusiak, Z. Madejczyk, B. Trzaskowska, J. Borowiec, R. Kuziemski, E. Stępień,                            

J. Leczkowska, P. Dymecki) 

- 1 głosem „wstrzymującym się” (B. Kowalski) 

Uchwałę zatwierdzono (uchwała Nr XXV/197/2020 w załączeniu)  

 

Ad. 14. 

Wiceprzewodniczący RG M. Soból przedstawił projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia 

skargi na działania Wójta Gminy Radziejowice. 

Radna J. Leczkowska poinformowała, że w dniu 01.06.br. odbyła się Komisja Skarg, 

Wniosków i Petycji w sprawie złożonej skargi na działanie Wójta Gminy Radziejowice.                          

Na komisji obecne byli członkowie komisji w pełnym składzie oraz zainteresowane strony.                   

Po wysłuchaniu stron komisja nie może podjąć żadnej decyzji na temat zasadności skargi, 

ponieważ aktualnie toczy się postepowanie w tej sprawie i nie posiada pełnej  dokumentacji.  

P. Wójt U. Ciężka poinformowała, że na posiedzeniu Komisji Skarg, Wniosków i 

Petycji sprawa była rozpatrywana dość intensywnie, i że  byli na niej obecni wszyscy 

członkowie Komisji, skarżąca oraz  pracownicy Urzędu, którzy udzielali wyczerpujących 

wyjaśnień w tej sprawie. Dodała, że skarga dotyczyła  zaniedbań oraz nienależytego 

wykonywania zadań, wymijających odpowiedzi na składane pytania , przewlekłe i 

biurokratyczne załatwianie spraw przez organ. Zakres, o którym mowa w przedłożonej skardze 

objęty jest głównie prowadzonymi przez tut. Urząd Gminy postępowaniami administracyjnymi 

wszczętymi z urzędu w dniu 06.03.2019 r. 

1. Postępowanie administracyjne, w sprawie oceny zgodności sposobu zagospodarowania 

terenu działek o nr ew. 178/4, 176/4, 178/12, 178/14, 176/6, 178/17 położonych w 

miejscowości Korytów A z miejscowym planem zagospodarowania przestrzennego. 
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2. Postępowanie administracyjne, w sprawie oceny zgodności sposobu zagospodarowania 

terenu działek o nr ew. 178/11, 177/6, 176/2, 176/3 położonych w miejscowości 

Korytów A z miejscowym planem zagospodarowania przestrzennego. 

Procedura prowadzenia postępowań administracyjnych została szczegółowo 

uregulowana w ustawie z dnia 14 czerwca 1960 r. Kodeks postępowania administracyjnego.  

Wójt Gminy Radziejowice w ramach ww. postępowań administracyjnych podejmuje działania 

zgodnie z wyżej wymienioną ustawą oraz ustawą z dnia 27 marca 2003 r. o planowaniu i 

zagospodarowaniu przestrzennym (art. 59). 

Od momentu rozpoczęcia prac nad powyższym podjęto m.in. działania w zakresie:  

- wszczęcia postępowań administracyjnych,  

- przeprowadzenia oględzin na nieruchomościach,  

- zbadania dokumentów (rejestr gruntów, księgi wieczyste),  

- wyszukania niezbędnych informacji podatkowych,  

- złożenia zapytań do kompetentnych organów,  

- wezwania do wyjaśnień stron postepowań,  

- pozyskania informacji z rejestru działalności,  

- zbadania dowodów przedstawionych przez strony postępowania,  

- przesłuchań świadków postępowań zgodnie z dwukrotnym wnioskiem stron 

postępowania, 

- kolejnych wezwań stron do złożenia wyjaśnień po pojawieniu się rozbieżności w 

materiale dowodowym,  

- złożenia wyjaśnień przez strony postępowania,  

- zbadania wniosku skarżącej o powołanie na świadka,  

- wezwania na przesłuchanie świadka,  

- wyznaczenia terminu na przesłuchanie świadka,  

- wyznaczenia kolejnego terminu na przesłuchanie świadka z uwagi sytuację 

epidemiczną w kraju i niemożność przesłuchania w terminie. 

Podsumowując, sprawa jest w toku czynności interwencyjno-wyjaśniających. 

Za każdym razem Wójt Gminy Radziejowice odpowiada na pisma składane przez skarżącą. 

Informowano również skarżącą o kompetencjach poszczególnych organów. 

▪ Dnia 19.12.2018 r. wpłynął od skarżącej wniosek w sprawie likwidacji prowadzonej 

działalności , przywrócenia terenu zgodnie z prawem oraz wyciagnięcia konsekwencji 

prawnych. Pismem z dnia 04.01.2019 r. poinformowano wnioskodawczynię o 

prowadzonych czynnościach wyjaśniających oraz dalszych informacjach które zostaną 

przekazane po zakończeniu. Pismo zostało wysłane i odebrane dnia 08.01.2020r..  

▪ Dnia 24.01.2019 r. wpłynęło kolejne pismo skarżącej, po czym w odpowiedzi z dnia 

06.02.2019 r. poinformowano że dalej trwają czynności wyjaśniające a postępowanie 

dotyczące sposobu korzystania z nieruchomości w zakresie zastrzeżonym do 

kompetencji Wójta będzie się toczyć z udziałem osób uznanych za strony postępowania. 

Pismo zostało wysłane i odebrane dnia 11.02.2020r.   
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Kolejne pisma dotyczyły spraw różnych nie tylko przedmiotowych postępowań.  

W rozpatrywanej skardze czytamy „ (…) Jak słusznie Pani wójt wskazała na ostatniej 

sesji Rady Gminy 30.04.2020 r. odpisała mi na wszystkie moje pisma i co do tego nie mam 

żądnych zastrzeżeń. Natomiast zapomniała dodać iż nie odpowiedziała mi właśnie na to jedno 

konkretne pytanie o które proszę od listopada 2018r. Wszelkie jej odpowiedzi są wymijające, 

wykrętne a dodatkowo większość z nich nie mieści się w terminach administracyjnych (…)  

Jak domniemamy, pytanie o którym mowa  w skardze dotyczy zgodności użytkowania terenu 

z planem miejscowym. Wójt Gminy Radziejowice zgodnie z wnioskodawczynią przyznaje, że 

nie odpowiedziała na pytanie, o którym mowa w skardze ponieważ nie jest to możliwe przed 

wydaniem ostatecznych decyzji, o czym poinformowano ustnie wnioskodawczynię. 

Tym samym, w tym zakresie skargę uznaje się za bezzasadną.  

W skardze czytamy również „(…) Pragnę dodać, że od jakiegoś czasu prowadzi tu również 

swą działalność jeszcze jedna firma zajmująca się również transportem firma Blanco Logistic. 

Część działek (…) są również przeznaczone pod parkingi dla samochodów ciężarowych i 

osobowych co również jest naruszeniem MPZP co kilkukrotnie zgłaszałam do pani wójt bez 

rezultatów (…). 

Wójt Gminy Radziejowice wyjaśnia, że poinformowano skarżącą, że na danym terenie zostanie 

przeprowadzona wizja w terenie, a ewentualne postępowanie dotyczące zgodności 

użytkowanej nieruchomości z planem miejscowym będzie toczyć się z udziałem osób uznanych 

za strony postępowania. Zgodnie z informacją Wójt Gminy Radziejowice przeprowadzono 

wizję lokalną na nieruchomości, a na potwierdzenie tego sporządzono protokół. 

W dniu wizji ustalono, że na terenie działki nie ma żadnych śladów użytkowania terenu 

niezgodnego z przeznaczeniem określonym w miejscowym planem zagospodarowania 

przestrzennego zatwierdzonym uchwałą nr XV/83/2004 Rady Gminy w Radziejowicach z dnia 

11 lutego 2004 r. Na potwierdzenie powyższego wykonano dokumentację zdjęciową 

sporządzoną w trakcie oględzin. W tym zakresie również uznaje się skargę za bezzasadną.  

W zakończeniu skargi czytamy „(…) Nielegalne użytkowanie ww. terenów z dużym 

prawdopodobieństwem uniemożliwiłoby powstanie hali magazynowej , która jest bardzo 

uciążliwa dla mieszkańców i która nigdy nie powstała by w zabudowie jednorodzinnej oraz w 

której obecnie jestem oddziaływaniu z racji bezpośredniego jej sąsiedztwa” 

Na podstawie Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego Gminy Radziejowice 

zatwierdzonego Uchwałą nr XV/83/2004 Rady Gminy Radziejowice z dnia 11 lutego 2004 

roku opublikowaną w Dzienniku Urzędowym Województwa Mazowieckiego Nr 95 poz. 2334 

z dnia 24.04.2004r. z późniejszymi zmianami, teren pod budynkiem magazynowym z częścią 

socjalno – biurową nie jest przeznaczony pod tereny zabudowy mieszkaniowej jednorodzinnej 

lecz pod tereny usług różnych /symbol B.U14/. Postępowanie w sprawie użytkowania tego 

terenu toczy się odrębnie. 

Nadmieniła, że treść skargi wskazuje na  wielowątkowość sprawy, nie tylko w zakresie 

użytkowania terenów, ale również własności nieruchomości wskazanych w skardze.  
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Warto zauważyć, że sprawa jest złożona i wymaga prowadzenia oddzielnych postępowań w 

stosunku do wymienionych przez skarżącą działek.   

 

Radny P. Dymecki stwierdził, że należałoby wyjaśnić czy skarga prawidłowo  trafiła do 

komisji drogą służbową. Dodał, że na posiedzeniu Komisji Skarg w dniu 01.06.br, udzielane 

były ustne wyjaśnienia, bez wglądu do dokumentów. Zapytał do jakich kompetentnych 

organów zostały skierowane zapytani, które wydają pozwolenia. Poprosił o wyjaśnienie do 

zapisu na str. 3 uzasadnienia do projektu uchwały, iż w dniu wizji ustalono, że na terenie działki 

nie ma żadnych śladów użytkowania terenu niezgodnego z przeznaczeniem określonym w 

miejscowym planem zagospodarowania przestrzennego zatwierdzonym uchwałą nr 

XV/83/2004 Rady Gminy w Radziejowicach z dnia 11 lutego 2004 r. Na potwierdzenie 

powyższego wykonano dokumentację zdjęciową sporządzoną w trakcie oględzin. W tym 

zakresie również uznaje się skargę za bezzasadną. Zapytał czy były przesyłane dowody przez 

stronę czy odbyła się tylko wizja w terenie.  

Z-ca Wójta A. Jankowski przypomniał, że podczas posiedzenia Komisji Skarg  

Wniosków i Petycji  cała dokumentacja była udostępniona komisji do wglądu, natomiast 

konkretnego wniosku z wykazem potrzebnych dokumentów do zbadania  sprawy nie było.  

Radna J. Leczkowska stwierdziła, że trudno jest zająć konkretne stanowisko przez 

komisję, ponieważ toczą się jeszcze postępowania administracyjnej w tej sprawie. 

Radna B. Michałowska przypomniała, że zadaniem Komisji Skarg było zbadanie czy  

nie doszło do  zaniedbań oraz nienależytego wykonywania zadań, wymijających odpowiedzi 

na składane pytania, przewlekłe i biurokratyczne załatwianie spraw przez organ, a nie 

rozstrzyganie sprawy, w której toczą się postępowania.  

Wójt Gminy U. Ciężka powiedziała, że po zakończeniu postępowania, skarżąca będzie 

miała prawo odwoływać się jeszcze do Samorządowego Kolegium Odwoławczego.  

Radny P. Dymecki podkreślił, że jego uwagi dotyczą kwestii formalnych, a nie 

zasadności skargi.  

Radna B. Michałowska przypomniała, że sprawa była omawiana na posiedzeniu 

Komisji Skarg oraz na Komisji Wspólnej podczas której większość radnych stwierdziła, że  jest 

niezasadna.  

Przewodnicząca RG G. Górka poinformowała, że do Przewodniczącej Komisji Skarg 

została przesłana skarga i na tej podstawie zwołała posiedzenie komisji na 01.06.br Natomiast 

sprawa była ponownie dyskutowana na wspólnym posiedzeniu Komisji 08.06.br., na której 

odczytano projekt uzasadnienia do uznania skargi za bezzasadną.  

Radny P. Dymecki zapytał czy pani Przewodnicząca ma kompetencje do zwoływania i 

prowadzenia wspólnych komisji? 

Przewodnicząca RG G. Górka odpowiedziała, że ma takie prawo, zgodnie z przepisami 

prawa.  
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Wójt Gminy U. Ciężka dodała, że Przewodnicząca Komisji Skarg wystąpiła do niej z 

pismem o udzielnie wyjaśnień w sprawie złożonej skargi, na które otrzymała odpowiedź 

pisemną z wyjaśnieniami. 

Radny R. Kuziemski stwierdził, że nie jest to pierwsza sytuacja zmiany zdania, w 

ostatniej chwili przez niektórych radnych. Na komisjach jest inna dyskusja, niż później na sesji.  

Następnie Wiceprzewodniczący RG M. Soból poddał pod głosowanie w/w projekt 

uchwały.  

W wyniku głosowania, przy obecności 14 radnych: 

- 10 głosami „za”(B. Michałowska, G. Górka, , M. Mrówczyński,  M. Soból, M. Bielak,                     

U. Matusiak, Z. Madejczyk, B. Trzaskowska, J. Borowiec, R. Kuziemski) 

- 1 głosem „przeciw” (P. Dymecki) 

- 3 głosami „wstrzymującymi się” (E. Stępień, J. Leczkowska, B. Kowalski) 

Uchwałę zatwierdzono (uchwała Nr XXV/198/2020 w załączeniu)  

Wiceprzewodniczący RG M. Soból ogłosił 10-minutową przerwę.  

Ad. 15.  

Wiceprzewodniczący RG M. Soból przedstawił projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia 

petycji złożonej przez Koalicję Polska Wolna od 5G. 

Następnie zapytał czy radni mają uwagi do projektu uchwały. Uwag nie zgłoszono, 

więc poddał go pod głosowanie. 

W wyniku głosowania, przy obecności 14 radnych: 

- 8 głosami „za”( G. Górka, M. Soból, U. Matusiak, Z. Madejczyk, J. Borowiec, R. Kuziemski, 

E. Stępień  J. Leczkowska) 

- 1 głosem „przeciw” (M. Bielak) 

- 5 głosami „wstrzymującymi się”  (B. Michałowska, B. Kowalski, M. Mrówczyński,                           

P. Dymecki, B. Trzaskowska) 

Uchwałę zatwierdzono (uchwała Nr XXV/199/2020 w załączeniu)  

 

Ad. 16.  

Interpelacje i zapytania radnych – nie zgłoszono.  

 Radna E. Stępień stwierdziła, że Komisja Skarg nie otrzymuje listów wpływających do 

Urzędu Gminy.  
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Wójt Gminy U. Ciężka poinformowała, że w Urzędzie Gminy jest elektroniczny obieg 

dokumentów i wszystkie pisma są rejestrowane. Zapytała jakich konkretnie pism radni nie 

otrzymali. 

Radna E. Stępień powiedziała, że chodzi jej głównie o skargę, która była rozpatrywana 

oraz pismo mieszkanki Tartaku Brzózki, które zostało odczytane przez Panią Przewodniczącą 

RG  na ostatnim wspólnym posiedzeniu Komisji.  

 Przewodnicząca RG G. Górka poinformowała, że zgodnie z art. 24 ust. 3. ustawy o 

samorządzie gminnym  „W sprawach dotyczących gminy radni mogą kierować interpelacje i 

zapytania do wójta”. Jeśli wpłynie na piśmie takie zapytanie zostanie udzielona na nie 

odpowiedź. 

 

Ad. 17.  

Sprawy różne: 

Radny P. Dymecki przekazał na ręce Przewodniczącej RG artykuł i wyrok sądowy 

dotyczący zwoływania wspólnych posiedzeń komisji.  

Przewodnicząca RG G. Górka przytoczyła § 15.1. Statutu Gminy Radziejowice 

„Przewodniczący Rady organizuje pracę Rady i prowadzi jej obrady.”, oraz  § 59.1.„Komisje 

Rady mogą odbywać wspólne posiedzenia” 

Następnie powiedziała, że żadna opinia do skargi nie została przekazana przez Przewodnicząca 

Komisji Skarg na piśmie. Po czym przytoczyła zapisy § 96 Statutu Gminy Radziejowice 

dotyczący zasad i trybu działania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji.  Dodała, że Komisja 

Skarg mogła być zwołana w terminie późniejszym, wtedy byłaby możliwości przygotowania 

wyjaśnień na piśmie.  

 Przewodnicząca Komisji Skarg J. Leczkowska powiedziała, że pisemne wyjaśnienia do 

skargi otrzymała dopiero w dniu 08.06.br. Jeśli by wiedziała, że wyjaśnień nie otrzyma do 

01.06.br. to Komisja odbyłaby się w późniejszym terminie. 

Przewodnicząca RG G. Górka odpowiedziała, że na posiedzeniu Komisji Skarg 

01.06.br. byli obecni pracownicy urzędu, którzy udzielili ustnych wyjaśnień  do skargi.  

Z-ca Wójta A. Jankowski wyjaśnił również, że jeśli pismo nie zawiera znamion skargi, 

wniosku czy petycji, nie musi być kierowane do Komisji Skarg, Wniosków i Petycji.  

Przewodnicząca RG G. Górka dodała, że pismo było kierowane do Wójta Gminy, 

Przewodniczącego RG oraz Komisji Skarg, ale ponieważ nie nosiło znamion skargi, wniosku, 

i petycji  zostało przedstawione radnym na wspólnym posiedzeniu Komisji, natomiast 

odpowiedź na to pismo została udzielona z urzędu.  

 Radna U. Matusiak stwierdziła, że dobrze by było aby na Sesjach RG obecny był radca 

prawny, który wyjaśniałby na bieżąco wątpliwości radnych i zawisłą interpretacje prawa.  
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Wójt Gminy U. Ciężka odpowiedziała, że postara się dopilnować aby w miarę 

możliwości radca prawny był obecny na Sesjach Rady. Przypomniała, że na początku kadencji 

odbyło się spotkanie radnych z mecenasem w sprawie statusu radnego gminy oraz szkolenie 

dla radnych dotyczące budżetu.  

 Radny M. Mrówczyński poprosił o informację w sprawie  nowo powstającej linii 

komunikacyjnej w gminie Radziejowice, oraz odpowiedź na pytanie na jakim etapie jest 

procedura zmiany planu na terenach inwestycyjnych firmy Dryvit. 

 Z-ca Wójta A. Jankowski poinformował, że został złożony wniosek przez Starostwo 

Powiatowe z Funduszu Połączeń Autobusowych w sprawie dofinansowania linii 

komunikacyjnej, oraz że była wprowadzana korekta do wniosku i czekamy na rozstrzygnięcie.  

Natomiast w sprawie  procedury zmiany planu w m. Krze Duże jest ona na etapie opracowania 

zmiany studium  uwarunkowań i kierunków zagospodarowania. Planowane jest uchwalenie 

studium w miesiącu październik-listopad, a uchwalenie zmiany planu zagospodarowania 

listopad-grudzień bieżącego roku. Inwestor został poinformowany o takim harmonogramie 

prac.  

Wiceprzewodniczący RG M. Soból poinformował o przeprowadzonej akcji społecznej 

dotyczącej wyeliminowania pseudosportowców na rondzie J. Waldorffa w Radziejowicach.  

 Radny B. Kowalski zapytał kiedy zostanie odebrany do użytku most w Kuklówce 

Radziejowickiej.  

Wójt Gminy U. Ciężka odpowiedziała, że planowany termin odbioru to 22 czerwca br.  

 

Ad. 18.  

ZAKOŃCZENIE OBRAD.  

Przewodnicząca RG G. Górka zamknęła  XXV Sesję VIII kadencji Rady Gminy Radziejowice.  

Protokołowała  

Insp. Anna Chadryś           

Przewodnicząca Rady Gminy Radziejowice 

          Grażyna Górka 


